
   
 
 

 
 

Anteckningar från samrådsmöte nr 1 2023,  
Prisdialogen i Mariestad och Töreboda  

Datum:  2023-06-08 

Ort:  Mariestad 

Närvarande: Se bilagd deltagarförteckning 

 
Kjell-Åke Wallström, fjärrvärmechef VänerEnergi AB, inledde möte nr 1 med att hälsa 
alla välkomna och deltagarna presenterades. 

Kjell-Åke gick igenom förra årets samrådsprocess och prisdialog och presenterade 
årets förslag till prisändring. Informerade bl a om utmaningarna med Volvos satsning 
i Mariestad och dess innebörd för fjärrvärmen.  

Se vidare den uppdaterade versionen av ”VänerEnergis prisändringsmodell  
2024-2026 avseende fjärrvärmens normalprislista för kunder i Mariestad och 
Töreboda”. 

Björn Berg, vd NGENIC, samt Victor Berling, säljare NGENIC, presenterade företaget 
och dess produkter för styrning av inomhusklimatet. 
 

Frågor som avhandlades under mötet: 

 
Till kunderna: 

1. Är prismodellen ok eller finns det några önskade förbättringar? 
2. Tidslinjen med den satta tiden för meddelande om kommande prisjustering 

inför kundens budgetarbete? 
3. Finns intresse att starta ett projekt i hyresfastigheter med att installera 

NGENIC? 
 

 

Frågor och synpunkter från kunderna: 

4. Bra genomlysning och redovisning av prisändringsmodellen. 

5. Kunderna har förståelse för att VänerEnergi har stora kostnadsökningar och 
att detta påverkar prisbilden, tyvärr har inte Hyresgästföreningen samma 
förståelse. Finns det möjlighet att få hjälp att förklara för kundernas motpart 
(ex Hyresgästföreningen) grunden till kommande hyreshöjningar som beror på 
energipriset? 

6. Ökning kapitalkostnader 0 kr, vad kommer detta sig? 

 



   
 
 

 
 

Svar på ovanstående: 

 

1. Anser att nuvarande modell är mer ok än den tidigare. 
 

2. Alltid bra att få kommande prisjusteringar så tidigt som möjligt inför kommande 
budgetarbete. 
 

3. Intresse finns och vi jobbar vidare med underlag tillsammans med NGENIC 
och Victor Berling. 
 

4. Uppskattar att ni ser positivt på redovisningen av Prisändringsmodellen. 

 
5. Vi föreslår att ni lämnar över Prisändringsmodellen vid förhandlingar och vi 

kan även stötta er att förklara underlaget. 
 

6. I en stor del av våra befintliga lån är räntenivåerna bundna. Vissa 
anläggningstillgångar är avskrivna och investeringstakten har inte varit särskilt 
stor de senaste åren. Sannolikt kommer denna post att öka i framtiden då dels 
de bundna räntenivåerna upphör, dels investeringarna kommer att öka i 
samband med en ökande byggnation av både bostadshus, offentliga 
fastigheter och industrifastigheter. 
 

 

Framtida arbeten:   

Tidpunkt för avslutande samrådsmöte och då priset för 2024 fastställs kommer att 
ske under augusti - september. VänerEnergi skickar kallelse. 

 

Mariestad 2023-06-08 

 

 

Vid pennan / Carina Wallqvist och Kjell-Åke Wallström  

 

Bilagor: 

Deltagarförteckning 20230608        

VänerEnergis prisändringsmodell 2024 - 2026, ver 230526 

Presentationen från mötet 2023-06-08 

Produktblad samt budgetofferter från NGENIC 

 


